

2024樂詣音樂節 (Beaux Arts Music Festival)

賽事初步日程表 (鋼琴實體比賽)

Tentative Competition Schedule (Piano Competition)

1) 此乃初步的日程，如某組別參與人數太多，本會或新增另一日子給予該組別，並不會給參加者個別通知；本協會保留更改此日程表的權利，並一切以18/4/2024網頁上公布的賽程為準。

This is the tentative competition schedule. If the number of participants for a particular class exceeds that could be accommodated on the date(s) scheduled, our Association reserves the right to add more dates to the particular class without prior notice to individual participants. The final schedule will be announced on website on 18/4/2024.

2) 請注意：部份組別或被安排於多一天比賽，日子將根據報名人數隨機分配，不能自行選擇，某些日子或因人數不足而有機會取消。

Attention: some particular classes may be arranged in more than one day and participants will be assigned randomly according to enrolment figure. Some dates might be cancelled due to insufficient enrolments.

3) 圖表上的組別排列次序並不等於比賽當天的組別出場次序。

The order of the listed classes in the followings does not represent the actual order on the days of competition.

27/04/2024

PLM-J	小小演奏家初級組 Little Musician - Junior Class
PLM-S	小小演奏家高級組 Little Musician - Senior Class
PY8	少年組 Teenage Class - S1-3
PY9	少年組 Teenage Class - S4-6
POC	公開組 Open Class
PAC	業餘組 Amateur Class
PE7	Grade 7
PE8	Grade 8
PED	Diploma level
PC1	任何一本初級鋼琴教本 (Book 1) Any Piano Lesson Book for Beginners Book 1
PC2	任何一本初級鋼琴教本 (Book 2) Any Piano Lesson Book for Beginners Book 2

28/04/2024

PLM-J	小小演奏家初級組 Little Musician - Junior Class
PLM-S	小小演奏家高級組 Little Musician - Senior Class
PE1	Grade 1
PE2	Grade 2
PE3	Grade 3
PE4	Grade 4
PE5	Grade 5
PE6	Grade 6
PC3	約翰湯姆遜第一級現代鋼琴課程 John Thompson's Modern Course for the Piano (1st Grade)
PC4	約翰湯姆遜第二級現代鋼琴課程 John Thompson's Modern Course for the Piano (2nd Grade)

15/05/2024

PLM-J	小小演奏家初級組 Little Musician - Junior Class
PLM-S	小小演奏家高級組 Little Musician - Senior Class
PY1	幼童組 Elementary Class - K1
PY2	幼童組 Elementary Class - K2
PY3	幼童組 Elementary Class - K3
PY4	兒童組 Children Class - P1
PY5	兒童組 Children Class - P2
PY6	中童組 Junior Class - P3-4
PY7	中童組 Junior Class - P5-6